



Together always one step ahead



06 November 2017

Press Release / Presseinformation

Grosse Eröffnungsfeier - SKAN Japan

Foto	
Abstract	SKAN Japan feiert neues Firmengebäude in Okinawa
Content	Am 19. und 20. Oktober feierte SKAN Japan sein neues Firmengebäude direkt am Meer in Okinawa. SKAN Mitarbeiter sowie 60 Kunden und Gäste von Partnerunternehmen nahmen an dem Event teil. Nach einer Eröffnungsrede von Koji Ushioda, Präsident SKAN Japan, und dem SKAN CEO Thomas Huber, genossen die Gäste das gute Essen und ein unterhaltsames Programm im Freien. Kinder eines lokalen Tanz- und Trommelvereins traten auf, gefolgt von atemberaubenden Karate-Vorfürhungen.
Prospect Review	Aufgrund der steigenden Mitarbeiterzahl war SKAN Japan Ende 2016 in ein neues Gebäude umgezogen. Die Mitarbeiter freuen sich sehr über den neuen modernen Bau und die wunderschöne Lage mit Blick aufs Meer.
Backgrounder	1968 gegründet, zählt SKAN zu den Pionierfirmen in den Fachbereichen Reinraumausrüstungen und Bau von Isolatoren für die pharmazeutische Industrie. Innovative Produkte, kundenspezifische Lösungen sowie eine leistungsfähige Dienstleistungs- und Serviceorganisation haben SKAN zu einem Marktführer und wichtigen Partner der Industrie und Forschungslaboratorien werden lassen.

Dominique Schultze
Marketing Communication Manager | dominique.schultze@skan.ch
SKAN AG | Binningerstrasse 116 | 4123 Allschwil | Switzerland



Together always one step ahead



Press Release / Presseinformation

Grand Opening - SKAN Japan

Foto



Abstract

SKAN Japan celebrates expansion in Okinawa

Content

On the 19th and 20th of October SKAN Japan celebrated its expansion at the new site right next to the ocean in Okinawa. Besides SKAN employees, more than 60 customers and guests from partner companies attended the event. After an opening speech from Koji Ushioda, President SKAN Japan and the SKAN CEO Thomas Huber, the guests enjoyed good food and a beautiful performance program in the open air. Children from a local group came along for a dance and drum performance followed by spectacular Karate demonstrations.

Prospect Review

Due to its growth SKAN Japan had moved into a bigger building at the end of 2016. The SKAN staff is very excited about this new modern building and the beautiful location with sea view.

Backgrounder

SKAN founded in 1968, is one of the pioneer companies in the field of cleanroom equipment and isolator design for the global pharmaceutical industry. Innovative products, customer-specific solutions and an efficient service organisation have led SKAN to become a global market leader and important partner for industry and research laboratories.

①. Schütz

Dominique Schultze
Marketing Communication Manager | dominique.schultze@skan.ch
SKAN AG | Binningerstrasse 116 | 4123 Allschwil | Switzerland